

Styremøte 25.08.2025 på Teams

Agenda:

- 1) Økonomi
- 2) Kjapp gjennomgang av gruppene
- 3) Når skal vi ha medlemsmøte, og hva vil vi ta opp der
- 4) Skal vi gjøre noe "gøy" når fotballbanen åpner igjen?
- 5) Klarer vi sette dato for Idrettsfest allerede nå
- 6) Ymse

Referat:

Møtte: Irene Morild, Marte Gausvik Musland, Aina Juliet Evans, Kurt Inge Solheim

Referent: Kurt Inge Solheim

Sak 1: Økonomi. God økonomi, men vi får en del utgifter til nytt utstyr til barnegruppene og fibernett på E-sport.

Sak 2:

Volleyball:

Starter to nye lag 2015/2016 mix og 2017/18 mix.

Barnegruppene:

Vi vurderer utvide styret i klubben med én representant fra barnegruppene.

Håndball:

Har få lag og få spillere. 2016 (15 spillere totalt), 2018 (ikke startet opp ennå)

E-sport:

Har inngått kontrakt om å få levert fiber til Aktivitetshuset. Rekruttert ny trener. Oppstart i uke 36. Foreldremøte torsdag 28.08.

Tips: Annonserer tidspunktene til de forskjellige gruppene ut i SoMe etc

Fotball:

Banen byttes. Har fått treningstider i Sædalen for alle våres lag. Flere lag forbereder samarbeid med Sædalen. Vi har 5 samarbeidslag og 4 rene lag per nå.

2019 Ballgruppen

Hvilken idrettsgruppe skal disse tilhøre?

Sak 3:

Klargjøring av at det ikke er sammenslåing verken vedtatt eller skal vedtas på medlemsmøtet.

Tirsdag 16.09 evt 17.09 klokken 20:00. Sjekk med Aktivitetshuset.

Tydeliggjøre hva vi ønsker at medlemmene skal bidra med på møtet, altså et signal om vi skal gå videre med SIL-prosessen.

Sette ned arbeidsgruppen.

Sak 4:

Litt leker + et løp Fotball-banen -> Storesåta f.eks. Lavterskel. Mosjon. "Ikke på tid".

Tidtakingsystem er dyrt, så deltakere må ta egen tid på mobil el.

Vi prøver få dette til. Premiering? Deltaker stiller med premie? Altså en slags gjenbruk. Kanskje overskuddslager fra 17. mai

Sak 5:

Vi sjekker 8. November og 15. November med skolen

Sak 6:

Ballgruppen vurdere en åpen hall-dag når nytt utstyr er kommet på plass